
	   Referat	  Tingperiode	  2014-‐2016	  	  HK	  møte	  nr.6	  
__________________________________________________________________________________	  
	  
Møte	   	   	   Hoppkomitemøte	   	  
Tid	   	   	   6.	  november	  2014	  kl	  09.00	  –	  14.30	  
Sted	   	   	   Rica	  Lillehammer	  
Innkalt	  	  HK	   Olav	  Magne	  Dønnem	  (OMD),	  Oddny	  Estenstad	  (OE),	  Trine	  Kvil	  (TK),	  Silje	  

Sprakehaug	  (SS),	  Arne	  Åbråten	  (AÅ),	  Bente-‐Lill	  B	  Romøren	  (BLBR)	  
Fra	  OLT	   	  
Fra	  FIS	   	   	   Bertil	  Pålsrud	  (BP)	  
Fra	  adm	   Clas	  Brede	  Bråthen	  (CBB),	  Christian	  Meyer	  (CM),	  Tore	  Øvregård	  (TØ),	  Morten	  

Lein	  (ML)	  
Forfall	   Oddny	  Estenstad	  hadde	  forfall	  i	  sak	  1,2,4,5,6,	  7.1	  og	  7.2	  
Referent	   Bente-‐Lill	  B	  Romøren	  
	  
SAKSLISTE	  
Sak	  nr	   Sak	   Ansvar	   Type	  
1	   Referat	  fra	  HK	  møte	  5	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  Vedlegg	  1	  	   Alle	   B	  
2	   • Habilitet	  

o Sakslisten	  &	  øvelse	  –	  15	  min	  
	  
Alle	  

	  
D/B	  

3	  	   Handlingsplan	  2014	  	  -‐	  2018	  –	  ca	  2	  timer	  inkl.	  	  lunsj	   CBB	   B	  
4	   • Økonomi	  (BLBR)	  

o Status	  –	  10min	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  Vedlegg	  2	  ettersendes	  
o Budsjett	  2015	  –	  10min	  

	  
CBB	  
CBB	  

	  
I	  
I	  

5	   • Marked	  (AÅ)	  
o Status	  –	  10	  min	  

	  
CBB	  

	  
I	  

6	   • Informasjon/kommunikasjon	  (TK)	  
o Regionstruktur	  &	  kommunikasjon	  –	  10	  min	  
o Team	  møte	  januar	  –	  formål	  og	  saksliste	  –	  10	  min	  

	  
TØ/CBB	  
Alle	  

	  
D	  
B	  

7	  
	  

• Organisasjon	  (OE)	  
1. Delegasjonsreglementet	  &	  prinsipper	  –	  15	  min	  
2. Representasjonsregler	  –	  15	  min	  
3. Eksterne	  avtaler	  –	  30	  min	  (HK	  og	  CBB)	  	  	  	  	  	  	  Vedlegg	  sendt	  

	  
BLBR	  
CBB	  
AÅ	  

	  
B	  
I/D	  
B	  

	   • Arrangement	  (TK)	   	   	  
	   • Rekruttering	  (OMD,	  SS)	   	   	  
8	   • Toppidrett	  (BLBR)	  

o Handlingsplan	  toppidrett	  jenter	  –	  30	  min	  
	  
CM	  

	  
B	  

	   • Anlegg	  (OE)	   	   	  
	   • Utdanning	  (SS)	   	   	  
9	  
Kl	  13.00	  

• Internasjonalt	  (AÅ)	  
o Regler	  og	  utstyr	  –	  30	  min	  

	  
BP	  

	  
I	  

10	   Ansvarsfordeling	  i	  HK	  –	  20	  min	   Alle	   B	  
11	   Eventuelt	  –	  20	  min	  

• Møteplan	  2015	  
• Representasjon	  NM	  Heddal,	  Hopptreff,	  Hovedlandsrennet	  
• Fordeling	  av	  opgaver	  i	  administrasjonen	  –	  bestillinger	  for	  HK	  

	  
Alle	  
Alle	  
CBB	  

	  
B	  
B	  
I	  

12	   HK’s	  «kvartèr»	  	   HK	   	  
I	  =	  informasjon,	  D	  =	  diskusjon,	  B	  =	  beslutning	  
HK’s	  ansvarsfordeling	  i	  arbeidet	  med	  handlingsplan	  er	  satt	  i	  (parenstes)	  under	  hvert	  område	  



	  
REFERAT	  

Sak	  nr	   Sak	   Ansvar	   Tid	  
1	   Referat	  fra	  HK	  møte	  5	  ble	  godkjent	  og	  publiseres	  på	  web	   TØ	   Snarest	  
2	   Habilitet	  

Sakslisten	  ble	  gjennomgått	  og	  det	  var	  ingen	  som	  meldte	  seg	  -‐	  eller	  ble	  
ansett	  å	  være	  inhabile.	  
	  
Øvelse	  med	  problemstilling	  om	  inhabilitet	  ble	  gjennomgått	  

	   	  

3	  	   Handlingsplan	  2014	  	  -‐	  2018	  status	  i	  arbeidet	  ble	  gjennomgått.	  	  	  
	  
Det	  ble	  vedtatt	  at	  SWOT	  og	  foreløpig	  utkast	  oversendes	  HK	  
medlemmene	  og	  administrasjonen	  for	  kommentarer.	  	  	  
Endelig	  plan	  sammenstilles	  og	  godkjennes	  medio	  januar	  

	  
	  
	  
Alle	  
BLBR/CBB	  

	  
	  
	  
02.01.15	  
09.01.15	  

4	   Økonomi	  	  
Status	  ved	  utgangen	  av	  november	  viser	  at	  vi	  med	  meget	  stram	  styring	  
av	  kostnader,	  ligger	  an	  til	  å	  gå	  i	  balanse	  ved	  utgangen	  av	  året.	  
	  
Statusen	  ble	  tatt	  til	  orientering	  og	  HK	  ba	  om	  at	  administrasjonen	  gjør	  
nødvendige	  tiltak	  for	  å	  unngå	  negativt	  resultat	  

	  
Budsjett	  2015	  er	  godkjent	  av	  Skistyret	  	  med	  forutsetning	  om	  at	  1/3	  av	  
overforbruket	  	  fra	  2013	  blir	  å	  betrakte	  som	  en	  kostnad.	  	  Dette	  
innebærer	  en	  økt	  kostnad	  sammenlignet	  med	  budsjett	  på	  400	  TNOK	  
	  
HK	  tok	  informasjonen	  til	  etteretning.	  	  

	  
	  
	  
	  
CBB	  

	  
	  
	  
	  
Kontinuerlig	  

5	   Markedsarbeidet	  fortsetter	  med	  fokus	  på	  å	  skaffe	  ny	  jentesponsor	  
med	  hjelp	  av	  GVIDO.	  
	  
Det	  er	  etablert	  en	  resurssgruppe	  i	  marked	  med	  eksterne	  bidragsytere.	  	  
Det	  avholdes	  møter	  med	  resurssgruppen	  månedlig	  og	  det	  har	  
resultert	  i	  nye	  muligheter	  for	  å	  presentere	  hopp	  for	  potensielle	  
sponsorer.	  
	  
Klessponsor	  har	  ikke	  levert	  i	  henhold	  til	  forventinger,	  og	  det	  har	  vært	  
betydelig	  ekstra	  arbeid	  for	  markedsjef	  og	  organisasjonen	  for	  å	  få	  
bekledning	  på	  plass.	  	  Det	  planlegges	  en	  grundig	  evaluering	  etter	  
sesongen.	  
	  
HK	  tok	  informasjonen	  til	  orientering	  

	   	  

6	   Informasjon/kommunikasjon	  	  med	  kretser	  og	  klubber	  er	  utfordrende	  
på	  grunn	  av	  ulike	  rutiner	  i	  de	  forskjellige	  kretsene.	  	  Det	  har	  kommet	  
tilbakemelding	  om	  at	  det	  	  er	  ønskelig	  at	  NSF	  hopp	  kommuniserer	  
direkte	  med	  krets	  for	  å	  sikre	  at	  alle	  får	  den	  samme	  informasjonen.	  
	  
Vedtak:	  	  Vi	  sender	  informasjon	  til	  kretsadmininstrasjonen	  og	  må	  i	  
tillegg	  utvikle	  vår	  webside	  slik	  at	  alle	  kan	  finne	  nødvenig	  informasjon	  
på	  en	  enkel	  og	  brukervennlig	  måte.	  Eksempler:	  
-‐Nyhetsbrev	  med	  informasjon,	  som	  det	  er	  mulig	  å	  melde	  seg	  på/av.	  
-‐	  Region	  Cup	  Facebook-‐side,	  for	  å	  holde	  de	  yngre	  utøverne	  oppdatert.	  
	  
Det	  har	  kommet	  positiv	  tilbakemelding	  på	  at	  høstmøtene	  ble	  avholdt	  
regionsvis.	  	  Det	  foreslås	  at	  vårmøtet	  er	  sentralt	  og	  høstmøtene	  
regionalt.	  	  LTAD	  modellen	  ble	  meget	  godt	  mottatt.	  
	  

	  
	  
	  
	  
	  
CBB/BER?	  
	  
	  
	  
	  
	  
	  
	  
	  
	  

	  
	  
	  
	  
	  
Snarest	  
mulig	  
	  
	  
	  
	  
	  
	  
	  
	  



Sak	  nr	   Sak	   Ansvar	   Tid	  
Vedtak:	  Få	  ut	  LTAD	  så	  fort	  som	  mulig,	  selv	  om	  den	  ikke	  er	  helt	  ferdig.	  
Trenerne	  vil	  da	  få	  noe	  konkret	  å	  forholde	  seg	  til,	  og	  de	  kan	  komme	  
med	  kommentarer	  samtidig	  som	  det	  jobbes	  med	  ferdigstilling	  av	  
dokumentet. 
	  
Team	  møte	  er	  foreslått	  å	  avholdes	  13.januar	  2015	  på	  Ullevål.	  	  
Invitasjon	  er	  sendt	  teamlederne	  og	  det	  avventes	  respons.	  
	  
HK	  foreslår	  at	  formålet	  med	  møtet	  er	  å	  bli	  enige	  om	  samarbeidsform	  
og	  forventninger.	  	  Saksliste	  utarbeides	  	  

	  
BLBR	  

	  
2.januar	  
2015	  

7	  
	  

Organisasjon	  
Delegasjonsreglementet	  i	  NSF	  beskriver	  mandat	  relatert	  til	  
ansettelser	  og	  oppretting	  av	  stillinger.	  	  For	  å	  klargjøre	  rutinene	  ved	  
ansettelser,	  ble	  det	  enighet	  om	  følgende:	  

• Beskriv	  stillingsinnhold	  og	  ønskede	  kvalifikasjoner	  
• Rekruttering	  til	  stillinger	  

• Det	  er	  ikke	  krav	  i	  NSF	  om	  utlysning	  av	  stillinger	  
• Utlysning	  er	  generelt	  en	  god	  ide	  for	  å	  «sikre»	  best	  

mulig	  kandidat	  
• Utlysning	  skal	  være	  reell	  og	  ikke	  gjøres	  i	  tilfeller	  der	  

en	  spesiell	  kandidat	  er	  ønkset	  og	  identifisert	  basert	  
på	  spesielle	  kvalifikasjoner/egenskaper.	  	  

• Søkere	  skal	  behandles	  med	  respekt	  og	  
konfidensialitet	  	  	  

	  
Representasjonsregler	  var	  etterspurt	  	  fra	  trenere	  og	  ledere.	  	  Etisk	  
regelverk	  er	  under	  utarbeidelse	  for	  Skistyret	  og	  skal	  implementeres	  
for	  hele	  NSF.	  	  I	  hopp	  har	  vi	  Hoppskrifter	  som	  beskriver	  våre	  verdier,	  
og	  det	  forventes	  at	  alle	  som	  representerer	  hopp,	  forholder	  seg	  til	  
disse:	  
	  
Våre	  verdier	  er	  nedfeldt	  i	  hoppskrifter	  -‐	  	  
vi	  opptrer	  med	  ydmykhet,	  respekt	  og	  glede	  

• Vi	  er	  åpne,	  ærlige,	  inkluderende	  og	  viser	  respekt	  
• Vi	  snakker	  med	  og	  ikke	  om	  hverandre	  
• Vi	  må	  huske	  at	  vi	  er	  i	  underholdningsbransjen	  og	  skal	  øke	  

interessen	  for	  hopp	  
• Vi	  oppmuntrer	  og	  støtter	  hverandre	  
• Vi	  er	  på	  jobb	  når	  vi	  representerer	  NSF	  hopp	  og	  

• møter	  alltid	  forberedte	  og	  opplagte	  
• fremstår	  profesjonelt	  i	  alle	  sammenhenger	  

• Offensive	  og	  innovative	  
• Men	  ikke	  på	  feil	  side	  av	  regelverket	  
• Utfordrer	  gjennom	  de	  riktige	  kanaler	  

	  
Retningslinjer	  for	  hvem	  som	  uttaler	  seg	  om	  hva	  til	  media	  vil	  bli	  
utarbeidet	  i	  samarbeid	  med	  Espen	  Graff	  (kommunikasjonsansvarlig	  i	  
NSF)	  

	  
Eksterne	  avtaler	  er	  fra	  tid	  til	  annen	  en	  god	  løsning	  for	  å	  dekke	  
spesielle	  behov.	  	  	  
Vedtak:	  	  HK	  ber	  sportsjef	  om	  å	  fremlegge	  forslag	  til	  eventuelle	  avtaler	  
for	  HK	  for	  godkjenning.	  	  Sportsjef	  gis	  myndighet	  til	  å	  forhandle	  avtaler	  
iht	  NSF’s	  reglement.	  
	  

	  
	  
	  
	  
	  
	  
	  
	  
	  
	  
	  
	  
	  
	  
	  
	  
	  
	  
	  
	  
	  
	  
	  
	  
	  
	  
	  
	  
	  
	  
	  
	  
	  
	  
	  
BLBR	  

	  
	  
	  
	  
	  
	  
	  
	  
	  
	  
	  
	  
	  
	  
	  
	  
	  
	  
	  
	  
	  
	  
	  
	  
	  
	  
	  
	  
	  
	  
	  
	  
	  
	  
	  
31.12.2015	  

8	   Toppidrett	   	   	  



Sak	  nr	   Sak	   Ansvar	   Tid	  
Handlingsplan	  toppidrett	  jenter	  ble	  gjennomgått	  av	  Christian	  Meyer.	  	  
Jentene	  har	  vært	  med	  på	  å	  sette	  mål	  og	  verdier.	  	  De	  er	  ambisiøse	  og	  
viser	  vilje	  til	  å	  legge	  ned	  mye	  arbeid	  for	  å	  bli	  best	  i	  verden.	  	  
Økonomien	  er	  en	  utfordring	  på	  grunn	  av	  at	  det	  mangler	  en	  sponsor.	  
	  
HK	  fikk	  et	  godt	  innblikk	  i	  hvordan	  det	  jobbes	  og	  ønsker	  jentelaget	  
lykke	  til	  med	  sesongen.	  Målsetningen	  til	  damelaget	  skal	  
kommuniseres	  iht	  handlingsplanen:	  	  Verdens	  beste	  jentelag	  i	  hopp,	  
medalje	  i	  VM	  i	  2015	  og	  gull	  i	  OL	  i	  2018	  
	  

9	  
	  

Internasjonalt	  
Bertil	  Pålsrud	  redegjorde	  for	  følgende	  saker	  fra	  FIS:	  
• Hopp	  er	  fortsatt	  den	  store	  skisporten	  på	  TV	  internasjonalt	  

sammen	  med	  alpint.	  	  
• Det	  ble	  oppforderet	  til	  å	  stimulere	  til	  flere	  jentehopp	  renn,	  gjerne	  

mix	  konkurranser	  	  
• TV	  sendiningene	  produseres	  nasjonalt,	  og	  i	  utlandet	  er	  det	  

komersielle	  aktører	  som	  fortsatt	  vil	  ha	  reklamepauser.	  	  Disse	  
pausene	  kan	  utnyttes	  bedre	  nasjonalt.	  	  Terje	  Lund	  er	  NSF’s	  mann	  
for	  forhandlinger	  

• Det	  er	  viktig	  å	  arrangere	  COC	  renn	  for	  å	  opprettholde	  WC	  
rennene	  i	  Norge.	  	  Det	  er	  ønske	  om	  å	  finne	  en	  arrangør	  som	  kan	  ta	  
gutter,	  jenter	  og	  kombinert	  

• Nytt	  snøproduksjonsutstyr	  i	  Klingenthal	  vil	  sikre	  tidlig	  WC	  start	  
fremover.	  	  Det	  kan	  produseres	  snø	  i	  12	  varmegrader.	  

• Det	  er	  kun	  mindre	  endringer	  på	  utstyr	  denne	  sesongen.	  	  
Ryggplate	  er	  godkjent	  og	  brukes	  foreløpig	  av	  noen	  få	  hoppere.	  	  	  

	  

	   	  

10	   Ansvarsfordeling	  i	  HK	  	  
Utsettes	  til	  neste	  møte	  

	   	  

11	   Eventuelt	  	  
Møteplan	  2015	  -‐	  	  sendes	  pr	  mail	  for	  godkjenning	  
	  
Representasjon	  NM	  Heddal,	  Hopptreff,	  Hovedlandsrennet	  –	  
tilbakemelding	  gis	  pr	  mail	  	  
	  
Fordeling	  av	  oppgaver	  i	  administrasjonen	  –	  bestillinger	  for	  HK	  
Det	  utarbeides	  en	  oversikt	  over	  hvem	  som	  tar	  seg	  av	  bestillinger	  for	  
HK	  medlemmer	  i	  forbindelse	  med	  representasjon	  på	  renn	  og	  møter	  
	  

	  
BLBR	  
	  
Alle	  
	  
	  
	  
CBB	  

	  
Snarest	  
	  
Snarest	  
	  
	  
	  
snarest	  

	  
	  


